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Abstract (en)
The bed (1) has a lower frame (3) with legs (9) and wheels, and a height adjustment device for adjusting height of an upper frame (4) with respect
to the lower frame. The lower frame includes a support (6) on which the legs and the device are fixed, and another support on which the wheels
are fixed. The device maintains the upper frame to be isolated from the lower frame at rest when the bed is set at a position on legs. The device
arranges the upper frame closer to the lower frame and raises the legs when the bed is set at a position on wheels.

Abstract (fr)
Lit (1) comprenant un bâti (3) inférieur et un bâti (4) supérieur, le bâti (3) inférieur comprenant des pieds (9) et des roulettes (2), le lit (1) comportant
en outre un dispositif (5) de réglage de la hauteur du bâti (4) supérieur par rapport au bâti (3) inférieur, le bâti (3) inférieur comprenant deux cadres :
- un premier cadre (6) sur lequel les pieds (9) et le dispositif (5) de réglage de la hauteur sont fixés ; - un deuxième cadre sur lequel les roulettes (2)
sont fixées, le cadre sur roulettes étant monté coulissant par rapport au cadre (6) sur pieds, et le lit pouvant prendre deux positions : - une position
sur pieds, - une position sur roulettes.
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